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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 1 

 

Днес 31.01.2020 г. в Заседателната зала на Община Дупница, Общинския съвет 
проведе I  редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 32 общински съветница.  
Отсъства Станислав Павлов.  
Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Емил Гущеров в 10.05 часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Добър ден.  
В залата присъстват 32 общински съветника, има необходимия кворум за провеждане 

на днешната сесия. Часът е 10.05, откривам І редовно заседание за 2020 година на 

Общински съвет Дупница.  

Ще използвам възможността да честитя новата година на всички колеги, на всички 
граждани. Да пожелая здрава и успешна година.  

Всички имате раздаден Дневния ред с № 59 / 24.01.2020 г. 

 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 

1. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл.9, ал.2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен 
имот (ПИ) с идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната карта (КК) на с.Джерман, 
м.„Градините”, общ.Дупница. / вх.№ 589/ 04.12.2019 г./ 

2. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община Дупница за 2020 
година.  / вх.№ 591/ 04.12.2019 г./ 

3. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Стратегия за управление на общинската собственост в Община Дупница за периода 
2020-2023 г. / вх.№ 50/ 21.01.2020 г./ 

4. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Програма за управление и разпореждане с имотите общинска собственост в Община 
Дупница за 2020 г. / вх.№ 51/ 21.01.2020 г./ 
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5. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 39339.135.122 по кадастралната карта на село Крайници. / вх.№ 543/ 
19.11.2019 г./ 

6. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.433 образуван от поземлен имот 68789.23.402 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 544/ 19.11.2019 г./ 

7. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.30.96 образуван от поземлен имот 04220.30.71 по кадастралната 
карта на село Бистрица. / вх.№ 545/ 19.11.2019 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на ПИ с № 006069 по картата на 
възстановената собственост на село Джерман, и ПИ с № 006070 по картата на 
възстановената собственост на село Джерман образувани от имот №006001 с 
идентификатор 20763.6.1 по кадастралната карта на село Джерман. / вх.№ 546/ 
19.11.2019 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 39325.18.29  по кадастралната карта на село Крайни дол. / вх.№ 547/ 
19.11.2019 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот № 046023 по картата 
на възстановената собственост на село Палатово. / вх.№ 563/ 25.11.2019 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.434 образуван от поземлен имот 68789.23.402 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 567/ 26.11.2019 г./ 
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12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.435 образуван от поземлен имот 68789.23.268 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 568/ 26.11.2019 г./ 

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 24791.136.395 образуван от поземлен имот 24791.136.30 по 
кадастралната карта на село Дяково. / вх.№ 569/ 27.11.2019 г./ 

14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.436 образуван от поземлен имот 68789.23.374 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 573/ 28.11.2019 г./ 

15. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Възмездно 
право на пристрояване в урегулиран поземлен имот /УПИ/ XI-6 в кв.3 по регулационния 
план /РП/ на с. Джерман – частна общинска собственост по реда на чл.38, ал.2 от Закона 
за общинската собственост. / вх.№ 606/ 12.12.2019 г./ 

16. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен 
имот с идентификатор № 24791.132.929 по КК на с. Дяково, м.„Друмо”, общ. Дупница. / 
вх.№ 609/ 12.12.2019 г./ 

17. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен 
имот № 04354.7.34 по КК на с. Блатино, м.„Сурлан”, общ. Дупница. / вх.№ 610/ 
12.12.2019 г./ 

18. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собствениците на законно построената в имота 
сграда – Иван Костадинов Биков и Милена Николова Йорданова, находяща се в 
с.Яхиново, ул.”Стефан Караджа” №10. / вх.№ 613/ 13.12.2019 г./ 

19. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Кандидатстване на Община Дупница с проект по Покана за набиране на проектни 
предложения BGENERGY-2.001, Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И МОДЕРНИЗАЦИЯ 
НА ОБЩИНСКАТА ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО 
ОСВЕТЛЕНИЕ НА ОБЩИНИТЕ”, Програма “ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, 
ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, ЕНЕРГИЙНА СИГУРНОСТ” на Министерство на 
енергетиката и Финансов механизъм на европейското икономическо пространство 2014-
2021. / вх.№ 17/ 09.01.2020 г./ 
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20. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на прокурист на МБАЛ“Свети Иван Рилски“ЕООД, 
гр.Дупница.  / вх.№ 27/ 14.01.2020 г./ 

21. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и собствениците в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ І – 324, квартал 27 а по регулационния план на село Джерман, чрез 
продажба частта на общината. / вх.№ 42/ 20.01.2020 г./ 

22. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане 
на решение за отдаване под наем на поземлени имоти с идентификатори 02350.50.24 и 
02350.50.25 с. Баланово, община Дупница, обл. Кюстендил – частна общинска 
собственост. / вх.№ 43/ 20.01.2020 г./ 

23. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в сграда – 
публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 44/ 20.01.2020 г./ 

24. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в сграда – 
публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 45/ 20.01.2020 г./ 

25. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в сграда – 
публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 46/ 20.01.2020 г./ 

26. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 2020/2021 
година. / вх.№ 47/ 20.01.2020 г./ 

27. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Разрешение за поставяне на паметна плоча в поземлен имот с 
идентификатор 68789.609.217 по КК на гр.Дупница, в знак на почит към репресираните 
от комунистическия режим.  / вх.№ 57/ 23.01.2020 г./ 

 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Постъпило е предложение за допълнение на дневния ред с една извънредна докладна. 

Докладната е от мен, която касае Избор на одитор – дипломиран експерт-счетоводител на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна болница 
за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница.  / вх.№ 82/ 29.01.2020 г./ 

Моля, който е съгласен докладната записка да бъде включена в дневния ред, моля да 
гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 

  “ ЗА “        30 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 

Докладната записка ще влезе в дневния ред. 
Сега ще гласуваме целия дневен ред заедно с допълнението.  
Който е „за“ така предложения дневен ред, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
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  “ ЗА “        30 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 

 
Д Н Е В Е Н Р Е Д : 

1. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл.9, ал.2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен 
имот (ПИ) с идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната карта (КК) на с.Джерман, 
м.„Градините”, общ.Дупница. / вх.№ 589/ 04.12.2019 г./ 

2. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община Дупница за 2020 
година.  / вх.№ 591/ 04.12.2019 г./ 

3. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Стратегия за управление на общинската собственост в Община Дупница за периода 
2020-2023 г. / вх.№ 50/ 21.01.2020 г./ 

4. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Програма за управление и разпореждане с имотите общинска собственост в Община 
Дупница за 2020 г. / вх.№ 51/ 21.01.2020 г./ 

5. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 39339.135.122 по кадастралната карта на село Крайници. / вх.№ 543/ 
19.11.2019 г./ 

6. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.433 образуван от поземлен имот 68789.23.402 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 544/ 19.11.2019 г./ 

7. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.30.96 образуван от поземлен имот 04220.30.71 по кадастралната 
карта на село Бистрица. / вх.№ 545/ 19.11.2019 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на ПИ с № 006069 по картата на 
възстановената собственост на село Джерман, и ПИ с № 006070 по картата на 
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възстановената собственост на село Джерман образувани от имот №006001 с 
идентификатор 20763.6.1 по кадастралната карта на село Джерман. / вх.№ 546/ 
19.11.2019 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 39325.18.29  по кадастралната карта на село Крайни дол. / вх.№ 547/ 
19.11.2019 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот № 046023 по картата 
на възстановената собственост на село Палатово. / вх.№ 563/ 25.11.2019 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.434 образуван от поземлен имот 68789.23.402 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 567/ 26.11.2019 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.435 образуван от поземлен имот 68789.23.268 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 568/ 26.11.2019 г./ 

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 24791.136.395 образуван от поземлен имот 24791.136.30 по 
кадастралната карта на село Дяково. / вх.№ 569/ 27.11.2019 г./ 

14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.436 образуван от поземлен имот 68789.23.374 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 573/ 28.11.2019 г./ 

15. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Възмездно 
право на пристрояване в урегулиран поземлен имот /УПИ/ XI-6 в кв.3 по регулационния 
план /РП/ на с. Джерман – частна общинска собственост по реда на чл.38, ал.2 от Закона 
за общинската собственост. / вх.№ 606/ 12.12.2019 г./ 

16. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 



7 

 

застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен 
имот с идентификатор № 24791.132.929 по КК на с. Дяково, м.„Друмо”, общ. Дупница. / 
вх.№ 609/ 12.12.2019 г./ 

17. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен 
имот № 04354.7.34 по КК на с. Блатино, м.„Сурлан”, общ. Дупница. / вх.№ 610/ 
12.12.2019 г./ 

18. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собствениците на законно построената в имота 
сграда – Иван Костадинов Биков и Милена Николова Йорданова, находяща се в 
с.Яхиново, ул.”Стефан Караджа” №10. / вх.№ 613/ 13.12.2019 г./ 

19. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Кандидатстване на Община Дупница с проект по Покана за набиране на проектни 
предложения BGENERGY-2.001, Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И МОДЕРНИЗАЦИЯ 
НА ОБЩИНСКАТА ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО 
ОСВЕТЛЕНИЕ НА ОБЩИНИТЕ”, Програма “ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, 
ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, ЕНЕРГИЙНА СИГУРНОСТ” на Министерство на 
енергетиката и Финансов механизъм на европейското икономическо пространство 2014-
2021. / вх.№ 17/ 09.01.2020 г./ 

20. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на прокурист на МБАЛ“Свети Иван Рилски“ЕООД, 
гр.Дупница.  / вх.№ 27/ 14.01.2020 г./ 

21. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и собствениците в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ І – 324, квартал 27 а по регулационния план на село Джерман, чрез 
продажба частта на общината. / вх.№ 42/ 20.01.2020 г./ 

22. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане 
на решение за отдаване под наем на поземлени имоти с идентификатори 02350.50.24 и 
02350.50.25 с. Баланово, община Дупница, обл. Кюстендил – частна общинска 
собственост. / вх.№ 43/ 20.01.2020 г./ 

23. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в сграда – 
публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 44/ 20.01.2020 г./ 

24. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в сграда – 
публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 45/ 20.01.2020 г./ 

25. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в сграда – 
публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 46/ 20.01.2020 г./ 

26. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 2020/2021 
година. / вх.№ 47/ 20.01.2020 г./ 

27. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Разрешение за поставяне на паметна плоча в поземлен имот с 
идентификатор 68789.609.217 по КК на гр.Дупница, в знак на почит към репресираните 
от комунистическия режим.  / вх.№ 57/ 23.01.2020 г./ 
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28. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на одитор – дипломиран експерт-счетоводител на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница.  / вх.№ 82/ 
29.01.2020 г./ 

 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към първа точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл.9, ал.2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди в обхвата на поземлен имот (ПИ) с идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната 
карта (КК) на с.Джерман, м.„Градините”, общ.Дупница. / вх.№ 589/ 04.12.2019 г./ 

Това е докладната, която беше отложена от последното редовно заседание на ОбС за 
разглеждане в комисията по ТСУ. 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. Аз предлагам арх. Асен Пилев, като председател на комисията да внесе 

малко яснота. Знам, че е гледана на комисия. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
И направо становище на комисията арх. Пилев. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ – общ. съветник: 
Както каза г-н председателя, това е докладна която беше оттеглена от предишното 

заседание с едничката цел да се провери и да се проучи дали интересите на жителите на 
Джерман и околните други села са защитени, ако ние бихме потенциално дали разрешение за 
изготвяне на такъв ПУП.  

Комисията разгледа много подробно обстоятелствата по тази докладна. Беше 
изслушан проектанта по част В и К, бяха изслушани отговорни служители от В и К и в 
резултат на тези и дебатите, които се състояха в комисията се установи, че интересите на 
жителите на с. Джерман са защитени. По какъв начин? Първо, дружеството „В и К“ е 
ограничило подаването на питейна вода до 7 кубика до всички обекти, които са в тази 
местност. Освен това са предупредени инвеститорите за обстоятелствата, че ако намалее 
подаването на питейна вода ще бъдат изключвани. И още едно обстоятелство, което е в плюс 
за самата докладна е това, че противопожарната охрана има предложение да се изготвят 
собствени водоизточници на местото на тези терени за противопожарни нужди. 

Така, че най-общо комисията прецени, че и най-вече от това че да създаде равен шанс 
на всички, комисията предлага на всички общински съветници да гласуват „за“ докладната. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли желаещи за изказване? В такъв случай чухте мотивите.  Да се надяваме на това 

което казва комисията да се случи. Аз искам да кажа само две думи. Смисъла на 
разглеждането на тези разрешения за ПУП-ове да може ОбС да усеща пулса на къде се 
развива града, в какви посоки и да можем ние превантивно да предприемем мерки да 
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осигуряваме водоснабдяване, електрификация, пътища, така щото да не попаднем в ситуация 
да не можем да осигурим на инвеститорите възможности за развитие. 

Колеги, преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   отсъства 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.11 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.124а, ал.1 и ал.5, 

чл.124б и чл.125 от Закона за устройство на територията, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  1 

 

1.Одобрява задание за проектиране по чл.125 от ЗУТ на проект за Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл.9, ал.2 от ЗУТ за поземлен имот 
(ПИ) с идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната карта (КК) на с.Джерман, 
м.„Градините”, общ.Дупница, за промяна предназначението на земеделска земя за 
неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и съпътстващите го 
нормативни документи, за устройване на обект с обществено-обслужващо предназначение 
„Бензиностанция с LPG колонки, търговски обект и паркинг”.  

2.Разрешава на „АГРОМЕХАНИЗАЦИЯ-БЕЛАСИЦА” ЕООД, представлявано от 
Управителя Марио Георгиев Станков, собственик съгласно Нотариален акт № 127, том ІІ, рег. 
№ 3886, дело № 297 от 18.10.2018 год., вписан в Служба по вписванията при РС-Дупница с 
Вх. рег.№ 4571 от 18.10.2018 год., Акт № 31, том 18, дело № 2219, чрез упълномощен 
представител Димитър Велинов Георгиев (Пълномощно рег.№ 1597 / 25.01.2019 год., заверено 
от Снежанка Стоянова, нотариус в район РС София с рег.№ 107 на Нотариалната камара), да 
възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл.9, ал.2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди на поземлен имот с идентификатор № 20763.16.162 по 
КК на с.Джерман, м.„Градините”, общ.Дупница, съответстващ на обхвата и съдържанието на 
одобреното задание. 

На основание чл.30, ал.6 от Правилника за прилагане на Закона за опазване на 
земеделските земи (ППЗОЗЗ), проекта за подробен устройствен план  (ПУП) – план за 
застрояване (ПЗ) да бъде придружен с предварителен проект, с изработени варианти на 
трасето по чл.126, ал.6, т.1 от ЗУТ за елементите на техническата инфраструктура и 
Транспортно-комуникационен проект за влизане и излизане от имота. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ 
с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, РИОСВ-Перник, Басейнова дирекция 
Западнобеломорски район-Благоевград, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, 
“Напоителни системи” ЕАД клон “Струма-Места” Дупница, “ЧЕЗ Електро България” АД и 
Агенция “Пътна инфраструктура” преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл.124б, ал.2 от ЗУТ.  
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към точка втора от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на Годишна програма за развитие на 
читалищната дейност в Община Дупница за 2020 година.  / вх.№ 591/ 04.12.2019 г./ 
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Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Ежегодно знаете на първа сесия максимум на втората приемаме такава Годишна 

програма за развитие на читалищната дейност. Така, че нищо ново. Проекта за решение е да 
бъде приета, ОбС да приеме годишната програма за развитие на читалищната дейност в 
Община Дупница за 2020 год. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Постъпило е писмо от г-н Гергов. „В качеството ми на Председател на НЧ „Зора“, ви 

уведомявам, че няма да вземам участие при обсъждането и гласуването на докладната 
записка“. 

Моля за становище комисията по образование. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Гости. 
На заседание на комисията по образование и култура снощи в състав 6 присъстващи 

от 7, като единия не участва в гласуването, тъй като заяви конфликт на интереси. С 5 
гласували „за“ приемаме Програмата. 

Аз лично съм много удовлетворена от програмата която прочетох, защото след като се 
говори по програмата се установи, че присъствието на представители на читалища, на всички 
читалища почти, установихме, че работят едни ентусиазирани хора, които абсолютно 
изпълняват заложеното в чл. 3 от Закона за народните читалища. Т.е. те популяризират 
дейността си не само в кварталите си и в населените места където е читалището, извън 
пределите на нашата община участват с фолклорните си певчески групи и състави в други 
фолклорни фестивали, които се провеждат на друго място. Нашата препоръка беше малко 
по-конкретно някои от мероприятията да бъдат включени. Но Програмата, която е съставена 
е един голям труд който е извършил ОА, за да може да обобщи постъпилите предложения. 
Сега очакваме следващия месец, през март месец да представят своите отчети за дейността за 
миналата година, като те ще проведат за това и общо събрание и ще представят и 
протоколите от общото събрание. Освен това, че приехме програмата взехме решение 
читалищата да представят ежемесечен отчет за проведените дейности. В допълнителен 
разговор снощи и днес се установи, че те действително това го правят и се събират всеки 
първи вторник и си правят отчет за дейността. Освен това ма отдел култура, които отговаря 
за всяко мероприятие предвидено в дейността, което беше и решението на комисията. 

Така, че съм удовлетворено от заседанието на комисията снощи. И само искам да 
добавя, че Програмата е отворена и освен мероприятията които са заложени биха могли да се 
проведат и други мероприятия по преценка на самите читалища. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Имате думата за изказвания. Има ли желаещи?  
Ако няма желаещи за изказване. Уважаеми колеги, пристъпваме към гласуване с 

вдигане на ръка. 
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Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        29 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 1 и ал. 2 от Закона за народните читалища и чл. 

21, ал. 1, т. 12 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  2 

 

 1. Общински съвет – Дупница приема Годишна програма за развитие на читалищната 

дейност в Община Дупница за 2020 г. 

 

 Приложение: Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община 

Дупница за 2020 г. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на Стратегия за управление на 
общинската собственост в Община Дупница за периода 2020-2023 г. / вх.№ 50/ 21.01.2020 г./ 

Заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
/чете проекта за решение, приложен към Протокола/ 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
За становище на Икономическа комисия, г-н Кацов. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Икономическа комисия на свое заседание в пълен състав разгледа Стратегията за 

управление на общинската собственост, която обхваща целия мандат и с пълно мнозинство 
становището е да бъде гласувана днес на сесия. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Ах. Пилев. Положително становище. Спортната комисия? Положително становище. 

Д-р Паризов. Положително становище. 
Заповядайте. 
 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ – общ. съветник: 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Разглеждайки  Стратегията за развитие на общинската собственост 2020-2023 бих 

искал да се спра на земите по чл. 19. В стратегията е предвидено земите по чл. 19 да бъдат 
отдавани под наем или под аренда. Всички знаем, че след няколко месеца пада мораториума 
върху земите по чл. 19. В самата стратегия не е предвидено. Значи ли, че пак трябва да се 
прави промяна върху тая Стратегия след като падне този мораториум? И дали ще може да се 
разпореждате тогава с продажба с тези земи. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Само ако ми позволите г-н кмете. Г-жо Инкьова, за вашата комисия. Пет „за“ и 1 

„въздържал се“. Благодаря. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги, вие знаете, че преди 5 год. беше наложен мораториум за продажба. До 

момента на действие на въпросния мораториум за продажба ситуацията е тази. Отдел 
Общинска собственост има направени над 5 000 акта за имоти по чл. 19. Интереса на всички 
ни е мораториума наистина да отпадне, имайки предвид, че той беше фиксиран – 5 годишен. 
Но в крайна сметка това решение не зависи от нас. В момента в който мораториума за 
продажба отпадне, земите могат да бъдат пуснати за продан. До тогава въпросните земи по 
чл. 19 могат само да бъдат отдавани под наем. 

/въпрос от зала/ 
Ами ако се наложи ще се промени. Към днешна дата ситуацията е тази. Ние няма как 

да ги заложиме за продан при положение, че нямаме право. 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Има ли други желаещи за изказване? Заповядайте. 
 
Г-Н КОСТАДИН СЕВДИН – общ. съветник: 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Аз имам едно питане. Разглеждайки Стратегията за развитие, отваряйки на основни 

цели, принципи, приоритети за придобиване, управление и разпореждане с имоти, в цели и 
приоритети е записано заложени в настоящата Стратегия са изцяло подчинени на 
принципите, нали както и да е в Закона. Тук изглежда добре, но не пише никъде и не е 
дадено нито една цел. Само е записано цели, а всъщност една цел дори не е казана, не е 
изброена каква е. И питам аз. Пропуснат ли е модул, има ли нещо да се допълни. Това е 
моето питане просто за стратегията. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колегите от Общинска собственост ще помоля. 
 
Г-ЖА МАЯ КАРАДЖОВА – ст. Експерт „ОС и ОЖ“: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Дами и господа. 
Това е Стратегия, това не е цел. Стратегията показва само общото направление на 

работата ни – продажба, делба и управлението. Не разбрах…….. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
И аз не разбрах. Мерси. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Колеги, какви могат да бъдат целите на една Стратегия? Целите на тази стратегия са 

да управлява общинската собственост. Каква друга цел може да има тази стратегия? И тя е 
основана на принципите на добро управление както е записано по-долу. Сега ако има други 
цели, особено някакви такива по-тайни, които вие конспиративно сте разкрили, е вече друг 
въпрос. Само, че не се наричат цели, а се наричат принципи. Колегата така сподели. 

Има ли други желаещи за изказване? Ако няма други желаещи, преминаваме към 
гласуване с вдигане на ръка. 

Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        29 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       2 

 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т.12 и чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА и във връзка с чл.8, 

ал. 8 от Закона за общинската собственост, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  3 

 

Общински съвет – Дупница приема Стратегия за управление на общинската 
собственост в Община Дупница за периода 2020-2023 год. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на Програма за управление и 
разпореждане с имотите общинска собственост в Община Дупница за 2020 г. / вх.№ 51/ 

21.01.2020 г./ 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Ето тук може би колегата ще получи малко повече яснота. 
/чете проекта за решение, приложен към Протокола/ 
И ако предната докладна касаеше 3 годишния период до 23 година, сега тук говориме 

само за настоящата 2020 год. 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Първо становищата на всички комисии. Започваме с икономическата. Положително 

становище. Ах. Пилев. Положително. Г-жа Инкьова. Положително. Спортната комисия. 
Положително. Д-р Паризов. Положително становище. 

Благодаря ви. 
Колеги, имате думата за изказвания. Има ли желаещи за изказване? 
Заповядайте г-н Кацов. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Дебата който се получи по предходната докладна всъщност трябваше да бъде тук, 

защото предходната докладна говорехме за политиката на общината по отношение на 
общинската собственост за 4 годишен период, което съвпада с мандата, а именно тук вече 
разглеждаме Програмата за управление и разпореждане с имотите. Именно тук е посочено 
кой имот общината има намерение да придобие, кой имот има намерение да отдаде под наем, 
кой имот има намерение да продаде, замени и именно тук ако мораториума отпадне на 
земите по чл. 19 ще бъдат добавени всичките тези земи и ОбС ще има възможност да реши 
дали да отдава под наем, дали някои от тях да продаде, но тази Програма за управление е 
всъщност за 1 календарна година. Това е първата такава каквато гледаме, ще гледаме още 3 в 
този мандат.  

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други желаещи за изказване? Заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги, в Раздел Б „Имоти, които Община Дупница има намерение да продаде“, 

четвърта точка е допусната техническа грешка ул.”Николаевска” № 15 е написано, коректно 
е да бъде № 17. Т.е. предлагам да бъде променено ”Николаевска” не № 15, а № 17. Съда няма 
да продаваме. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Има ли други желаещи за изказване? 
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Ако няма преминаваме към поименно гласуване. Гласуваме предложението заедно с 
промяната, която е техническа и където ул.”Николаевска” № 15 става ул.”Николаевска” № 

17. 

 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.12 и чл. 27, ал.3 от ЗМСМА и във връзка с чл.8, 

ал.9 от ЗОС, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 
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            №  4 
 

 1. Общински съвет – Дупница приема Програма за управление и разпореждане с имотите 
общинска собственост в Община Дупница за 2020 г. 
 
 Приложение: Проект на Програма за управление и разпореждане с имотите общинска 

собственост в Община Дупница за 2020 г. 

 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне от общинския съвет на земи от 
общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 
Поземлен имот с проектен идентификатор 39339.135.122 по кадастралната карта на село 
Крайници. / вх.№ 543/ 19.11.2019 г./ 

Заповядайте г-н кмете. 
Имаме една поредица от възстановявания. Ако желаете да вземем комисиите анблок 

да кажат становище, да не четеме всяко решение. Окей. 
В такъв случай г-н Кацов, имате ли по тази група докладни различия в становищата? 
/Г-н Вергил Кацов – общ. съветник: Не, единодушно комисията е със становище да 

бъде прието и гласувано на сесията. Това е поредица от 10 докладни по § 27./ 
Добре. Благодаря ви. 
Комисията по ТСУ. 
 
АРХ АСЕН ПИЛЕВ – общ. съветник: 
Както казахте следва една поредица от 10 еднообразни докладни. Комисията не 

установи, че има земи които да подлежат на някаква специална разпоредба и да са 
заангажирани за някакви други цели. За това нашата комисия предлага и десетте докладни да 
бъдат приети. 

  
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
В такъв случай колеги преминаваме към поименно гласуване. Гласуваме докладна 

записка с № 543. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   отсъства 
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11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 

бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  5 

 

1. Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Зорка Михайлова 
Димкина съгласно Решение №11-7432Б/25.04.2018 г. по заявление вх.№ 7432Б/20.05.1992 г.,   
на Поземлена комисия - гр.Дупница  и скица-проект № 15-912806-06.12.2018 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 39339.135.122  с площ 0.743 дка, образуван 
от ПИ с идентификатор 39339.135.6 по кадастралната карта на село Крайници, с адрес на 
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поземления имот: село Крайници, Община Дупница, Област Кюстендил, начин на трайно 
ползване: Друг вид ливада. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителката Нели Василева Георгиева с ЕГН ***** наследник  на Зорка Михайлова 
Димкина е входирала в деловодството на община Дупница, нотариално заверена декларация 
/оригинал/ за идентичност на ПИ с проектен идентификатор 39339.135.122, образуван от ПИ 
39339.135.6. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Колеги, гласуваме докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община 

Дупница, относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.433 образуван от поземлен имот 68789.23.402 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 544/ 19.11.2019 г./ 

 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
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29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 

бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  6 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Димитър Стоименов Неделков 
съгласно Решение №1868/06.10.1998 г. по заявление вх. №245/30.08.1991 г., на Поземлена 
комисия - гр.Дупница  и скица-проект №  №  15-686557-29.07.2019 год., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.433, образуван от поземлен имот 
68789.23.402 по  кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот град 
Дупница, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 1.779 дка. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителят Никола Ангелов Димитров с ЕГН ***** наследник  на Димитър 
Стоименов Неделков е входирал в деловодството на община Дупница, нотариално заверена 
декларация /оригинал/ за идентичност на ПИ с проектен идентификатор 68789.23.433, 
образуван от поземлен имот 68789.23.402. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Колеги, много ви моля малко по-тихичко ако обичате, защото все пак въпреки, че ви 

изглеждат периферни, възстановяваме имоти за хиляди левове. Не е съвсем дребна тема така, 
че много ви моля само по тихичко. 

Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
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изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.30.96 образуван от поземлен имот 04220.30.71 по кадастралната карта 
на село Бистрица. / вх.№ 545/ 19.11.2019 г./ 

Преминаваме към поименно гласуване. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    отсъства 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
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заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 

бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  7 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Ненко Георгиев Доцин съгласно 
Решение № БС-843/31.01.1996 г. по заявление вх. №7933/02.06.1992 г., на Поземлена 
комисия - гр.Дупница  и скица-проект №  15-305342/05.04.2019 год., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 04220.30.96, образуван от поземлен имот 
04220.30.71 по  кадастралната карта на село Бистрица с адрес на поземления имот: село 
Бистрица, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 2,327 дка, начин на трайно 
ползване: Ливада. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителят Георги Ненков Георгиев с ЕГН ***** наследник  на Ненко Георгиев 
Доцин е входирал в деловодството на община Дупница, нотариално заверена декларация 
/оригинал/ за идентичност на ПИ с проектен идентификатор 04220.30.96, образуван от 
поземлен имот 04220.30.71. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
За да разсея малко скуката. Кмета на Бистрица ще ви каже какво ми каза. В следствие 

на намирането на проектното намиране на термални води, цената на земята в Бистрица се е 
покачила най-малко двойно. Така, че това е пътя по който трябва да върви една община и 
според мен един ОбС. 

Преминаваме към докладна записка с № 546. Не очаквам вие да разберете това което 
казах. Обръщам се към нормалните граждани. 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на ПИ с № 006069 по картата на 
възстановената собственост на село Джерман, и ПИ с № 006070 по картата на възстановената 
собственост на село Джерман образувани от имот №006001 с идентификатор 20763.6.1 по 
кадастралната карта на село Джерман с  вх.№ 546/ 19.11.2019 г. 

Преминаваме към гласуване. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
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5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    отсъства 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  8 
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1. Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Люба Петрова Иванчева съгласно 
Решение № ДЖ606/09.03.2000 г. по заявление вх. №2676А/10.01.1992 г., на Поземлена 
комисия - гр.Дупница  и скици-проекти №  Ф21090/28.05.2018 год., №  Ф21089/28.05.2018 
год., както следва: 

1. Поземлен имот с №006069 по картата на възстановената  собственост на 
селоДжерман, с адрес на поземления имот: село Джерман, Община Дупница, Област 
Кюстендил, местност “Дълбоки дол” с площ 1.000 дка, начин на трайно ползване: 
Изоставена нива, образуван от имот №006001/ с идентификатор 20763.6.1 по кадастралната 
карта на село Джерман/. 

2. Поземлен имот с №006070 по картата на възстановената  собственост на село 
Джерман, с адрес на поземления имот: село Джерман, Община Дупница, Област Кюстендил, 
местност “Дълбоки дол” с площ 1.500 дка, начин на трайно ползване: Изоставена нива, 
образуван от имот №006001, / с идентификатор 20763.6.1 по кадастралната карта на село 
Джерман/. 

 
2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 

Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителят Любомир Благоев Симеонов с ЕГН ***** наследник  на Люба Петрова 
Иванчева е входирал в деловодството на община Дупница, нотариално заверена декларация 
/оригинал/ за идентичност на Поземлен имот с №006069, и Поземлен имот с №006070. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община 

Дупница, относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 39325.18.29  по кадастралната карта на село Крайни дол. / вх.№ 547/ 

19.11.2019 г./ 

Уважаеми колеги, гласуваме. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    отсъства 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
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14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  9 

 

1. Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Симеон Митев 
Шопов съгласно Решение № 10-9836/26.03.2018 г. по заявление вх. №9836/05.07.2016 г., на 
Поземлена комисия - гр.Дупница  и скица-проект № 15-477670-31.05.2019 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 39325.18.29 с площ 1.420 дка, по 
кадастралната карта на село Крайни дол, с адрес на поземления имот: село Крайни дол, 
Община Дупница, Област Кюстендил, местност “Кълдръмо”, начин на трайно ползване: 
Нива. 
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2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителят Йордан Апостолов Шопов с ЕГН ***** наследник  на Симеон Митев 
Шопов е входирал в деловодството на община Дупница, нотариално заверена декларация 
/оригинал/ за идентичност на ПИ с проектен идентификатор 39325.18.29. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот № 046023 по картата на 
възстановената собственост на село Палатово. / вх.№ 563/ 25.11.2019 г./ 

Преминаваме към гласуване. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    отсъства 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
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32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  10 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Асен Васев 
Христов-Кьосев съгласно Решение № П-524/20.05.1996 г. по заявление вх. №7898/02.06.1992 
г.,   на Поземлена комисия - гр.Дупница  и скица-проект № Ф-00255/28.05.2018 г. както 
следва: 

Поземлен имот №046023, по картата на възстановената собственост на село Палатово 
начин на трайно ползване Пасище мера, местност „Кацаро“, с площ 10.500 дка, образуван от 
ПИ с №046018, по картата на възстановената собственост на село Палатово. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителят Иван Асенов Васев с ЕГН ***** наследник  на Асен Васев Христов-
Кьосев е входирал в деловодството на община Дупница, нотариално заверена декларация 
/оригинал/ за идентичност на ПИ №046023 образуван от ПИ с №046018. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.434 образуван от поземлен имот 68789.23.402 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 567/ 26.11.2019 г./ 

Преминаваме към гласуване. 
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1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  11 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Димитър Стоименов Неделков 
съгласно Решение №1868/06.10.1998 г. по заявление вх. №245/30.08.1991 г., на Поземлена 
комисия - гр.Дупница  и скица-проект № 15-686557-29.07.2019 год., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.434, образуван от поземлен имот 
68789.23.402 по  кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот град 
Дупница, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 2,400 дка. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

             Заявителят Никола Ангелов Димитров с ЕГН ***** наследник  на Димитър 
Стоименов Неделков е входирал в деловодството на община Дупница, нотариално заверена 
декларация /оригинал/ за идентичност на ПИ с проектен идентификатор 68789.23.434, 
образуван от поземлен имот 68789.23.402. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.435 образуван от поземлен имот 68789.23.268 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 568/ 26.11.2019 г./ 

Преминаваме към гласуване. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
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18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  12 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Еленка Николова Зеленкова 
съгласно Решение №1364/06.10.1998 г. по заявление вх. №3464/27.01.1992 г., на Поземлена 
комисия - гр.Дупница  и скица-проект №  15-552234-20.06.2019 год.,  както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.435, образуван от поземлен имот 
68789.23.268 по  кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот град 
Дупница, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 4,339 дка. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 24791.136.395 образуван от поземлен имот 24791.136.30 по кадастралната 
карта на село Дяково. / вх.№ 569/ 27.11.2019 г./ 

Преминаваме към гласуване. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  13 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Янко Митев Ненков съгласно 
Решение №15-9786А/28.06.2019 г. по заявление вх.№9786А/29.01.2008 г., на Общинска 
служба по земеделие - гр.Дупница  и скица-проект № 15-744746-15.08.2019 год., както 
следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 24791.136.395, образуван от поземлен имот 
24791.136.30 по кадастралната карта на село Дяково, с адрес на поземления имот село 
Дяково, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 7,900 дка., начин на трайно ползване: 
Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.23.436 образуван от поземлен имот 68789.23.374 по кадастралната 
карта на град Дупница. / вх.№ 573/ 28.11.2019 г./ 

Гласуваме последната докладна от тази група. 
 

1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
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12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 

и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 

земеделските земи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  14 

 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи стари реални граници на наследниците на Еленка Николова Зеленкова 
съгласно Решение №1364/06.10.1998 г. по заявление вх. №3464/27.01.1992 г., на Поземлена 
комисия - гр.Дупница  и скица-проект №  15-552488-20.06.2019 год.,  както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.436, образуван от поземлен имот 
68789.23.374 по  кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот град 
Дупница, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 2,556 дка., начин на трайно 
ползване: Нива. 



34 

 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община 

Дупница, относно Възмездно право на пристрояване в урегулиран поземлен имот /УПИ/ XI-6 
в кв.3 по регулационния план /РП/ на с. Джерман – частна общинска собственост по реда на 
чл.38, ал.2 от Закона за общинската собственост. / вх.№ 606/ 12.12.2019 г./ 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Във връзка с постъпило заявление от лице което има изградена сграда върху имот 

частна общинска собственост и съгласно разпоредби на чл. 38, ал. 2 от ЗОС, където е 
разписано, че право на пристрояване на сграда построена върху имот частна общинска се 
учредява от кмета на община без търг или конкурс, предлагаме следната докладна на вашето 
внимание. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Икономическата комисия становище. Положително. Комисията по ТСУ. Положително 

становище. Имате думата. 
Заповядайте г-н Гергов. 
 
АДВ. ЙОНКО ГЕРГОВ – Заместник – председател: 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
Тъй като докладната е входирана преди Нова година на 12.12.2019 г., за това първа 

точка е включено допълване Програмата за управление и разпореждане с имотите общинска 
собственост. Към днешна дата вече гласувахме по трета точка новата програма за 2020 год., 
там е включен имота така, че първа точка трябва да отпадне от проекта за решение, да остане 
само точка втора. 

Така са още две от докладните в дневния ред са по същия начин, но за протокола по 
късно ще ги……….. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
За протокола се заличава точка първа, точка втора става точка първа. 
Чухте промяната. Има ли желаещи за изказвания? 
Ако няма преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
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7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 

за местното самоуправление и местна администрация, чл.38 ал.2 и чл.41, ал.2 от  Закона 

за общинската собственост, чл.58, ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет Дупница, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  15 

 

 1. Общински съвет – Дупница утвърждава експертна оценка за определяне на 
пазарна стойност на право на строеж на пристройка на допълващо застрояване /двуетажна 
пристройка към жилищна сграда/ с площ 24 кв.м. /разгъната застроена площ 48.00 кв.м./ в 
урегулиран поземлен имот /УПИ/ XI-6 в кв.3 по регулационния план /РП/ на с. Джерман, 
утвърден със Заповед № 2415/02.06.1964 год., на Председателя на Окръжен народен съвет, по 
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виза за проектиране с изх.№52/16.07.2019 год. на Гл.архитект на Община Дупница, като 
експертната оценка е в размер на 1 098.00 лв. /хиляда деветдесет и осем  лева/ без ДДС. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към 16 точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи Чимев – 

Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за Подробен 
устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди 
в обхвата на поземлен имот с идентификатор № 24791.132.929 по КК на с. Дяково, 
м.„Друмо”, общ. Дупница. / вх.№ 609/ 12.12.2019 г./ 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Вие го зачетохте. Това е. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Становище на комисията по ТСУ. Положително становище. 
Колеги, имате думата. Ако няма преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
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30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и чл. 27, ал. 4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, 

чл. 124б и чл. 125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  16 

 

1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ за поземлен имот с 
идентификатор 24791.132.929 по КК на с. Дяково, м.„Друмо”, общ. Дупница за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на 
земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за устройване на обект с 
обществено-обслужващо предназначение „Автокъща и магазин за промишлени стоки”.  

2.Разрешава на Димитър Стойнев Каримов и Светлана Вергилова Каримова, 
собственици, съгласно Нотариален акт за собственост върху недвижим имот – констативен 
№72, том I, рег.№1843, дело № 64 от 11.03.2019 год., вписан  в  Службата  по  вписванията  
при  ДРС  с Акт № 134, том 3, вх.рег. № 752, дело № 323  от  11.03.2019 год., собственици, да 
възложат изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) 
по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди на поземлен имот с идентификатор24791.132.929 по 
КК на с. Дяково, м.„Друмо”, съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното 
задание. 

Проекта да бъде придружен с Транспортно-комуникационен план за влизане и 
излизане от имота. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, Басейнова дирекция Западнобеломорски 
район-Благоевград, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, “Напоителни системи” 
ЕАД клон “Струма-Места” Дупница, “ЧЕЗ Електро България” АД и Агенция “Пътна 
инфраструктура” преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на чл. 124б, ал. 
2 от ЗУТ. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следващата докладна от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на 
проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за 
неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот № 04354.7.34 по КК на с. Блатино, 
м.„Сурлан”, общ. Дупница. / вх.№ 610/ 12.12.2019 г./ 

Отново имаме преотреждане. Становище на комисията по ТСУ. Положително 
становище. Желаете ли думата за изказвания? 

Гласуваме отново преотреждане в района на автокъщите, искам да ви обърна 
внимание. Нов инвеститор, нова автокъща. Така, че моля да имате в предвид това което 
правиме. Интереса очевидно продължава да бъде на лице. 

 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
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“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и чл. 27, ал. 4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, 

чл. 124б и чл. 125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  17 

 

1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ за поземлен имот с 
идентификатор 04354.7.34 по КК на с. Блатино, м.„Сурлан” за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за устройване на обект с обществено-обслужващо 
предназначение „Автокъща”.  

2.Разрешава на Мартин Георгиев Джибирски и Ангел Николов Елисеев, собственици, 
съгласно Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 182, т. ІІІ, рег. № 10231, 
дело № 536 / 19.12.2018г., вписан в Служба по вписвания  с Акт № 149, т. 22, Вх. рег. № 
5758, дело № 2894/19.12.2018г., собственици, да възложат изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди на поземлен имот с идентификатор 04354.7.34 по КК на с. Блатино, м.„Сурлан”, 
съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 

Проекта да бъде придружен с Транспортно-комуникационен план за влизане и 
излизане от имота. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, Басейнова дирекция Западнобеломорски 
район-Благоевград, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, “Напоителни системи” 
ЕАД клон “Струма-Места” Дупница, “ЧЕЗ Електро България” АД и Агенция “Пътна 
инфраструктура” преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към т. 18 от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи Чимев – 

Кмет на Община Дупница, относно Продажба на земя - частна общинска собственост на 
собствениците на законно построената в имота сграда – Иван Костадинов Биков и Милена 
Николова Йорданова, находяща се в с.Яхиново, ул.”Стефан Караджа” №10. / вх.№ 613/ 

13.12.2019 г./ 

Г-н кмете, заповядайте. 
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ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Тук колеги само да обърна внимание, това което ви каза и адв. Йонко Гергов. Т. 1 

предлагам да отпадне, имайки предвид, че когато е входирана докладната на 13 декември 
миналата година, предложението е да се допълни Програмата за управление, а ние сме го 
включили в Програмата за управление на общинска собственост за 2020 г. 

Т.е. т.2 да стане т.1, т.3- т. 2.  

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Становището на комисията………. Положително. Становище на икономическа 

комисия. Положително. 
Колеги, имате думата за изказвания. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
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Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 

за местното самоуправление и местна администрация, чл.35 ал.3 и чл.41, ал.2 от  Закона 

за общинската собственост, чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет Дупница, Об.С 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  18 

 

1.Общински съвет Дупница определя продажна цена, в размер на  10 103 лв. /десет 
хиляди сто и три лева/ без ДДС, за продажба на: Поземлен имот с идентификатор 
87727.202.61 /землище осемдесет и седем хиляди седемстотин двадесет и седем, кадастрален 
район двеста и две, имот шестдесет и едно/ село Яхиново, Община Дупница, област 
Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-
5-58 от 05.08.2004 на изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, последно изменение със Заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР, с 
адрес на сградата: село Яхиново, улица "Стефан Караджа" № 10 /десет/, с площ 427 кв.м 
/четиристотин двадесет и седем квадратни метра/, с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, с начин на трайно ползване: Ниско застрояване /до 10 м /десет метра//, стар 
идентификатор: Няма, номер по предходен план: 745 /седемстотин четиридесет и пет/. Без 
съдържащите се в имота сгради – частна общинска собственост по Акт за общинска 
собственост №5212/24.09.2019 год., вписан в Служба по вписванията вх. рег.№ 4040 от 
11.10.2019 год., Акт №84, том 16, дело №1807 на Иван Костадинов Биков и Милена 
Николова Йорданова, собственици на построената в имота сграда, въз основа на пазарна 
оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти по реда на чл.22, ал.3 от Закона за 
общинската собственост.  

 
2. Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 

договора  за  продажба при определената в т.2 от решението продажна цена, в размер на 10 
103 лв. /десет хиляди сто и три лева/ без ДДС 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Точка 19 от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община 

Дупница, относно Кандидатстване на Община Дупница с проект по Покана за набиране на 
проектни предложения BGENERGY-2.001, Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И 
МОДЕРНИЗАЦИЯ НА ОБЩИНСКАТА ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО 
ИЗКУСТВЕНО ОСВЕТЛЕНИЕ НА ОБЩИНИТЕ”, Програма “ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, 
ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, ЕНЕРГИЙНА СИГУРНОСТ” на Министерство на 
енергетиката и Финансов механизъм на европейското икономическо пространство 2014-
2021. / вх.№ 17/ 09.01.2020 г./ 
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Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Само искам да помоля в т. 2 от проекта за решение „Общински съвет Дупница дава 

съгласие GREENZONE AS, рег. № 995 542 374 MVA, адрес: Hoffsvn. 10, 0218 Осло, 
Норвегия“ да бъде променено и изписано „ да участва като партньор по проекта“. 

В проекта за решение беше записано, че Общински съвет Дупница дава съгласие за 
общинско сътрудничество, което предлагам да бъде подменено с „ да участва като 

партньор по проекта“. 

 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Да махнем общинско сътрудничество. Да бъде ясно. 
Колеги, иначе става въпрос за подмяна на уличното осветление в селата. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Колеги, чухте предложението аз промяна. Гласуваме предложението за промяна във 

втора точка. Гласуваме с вдигане на ръка. 
Който е „за“ промяната, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 

  “ ЗА “        30 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 
Сега имате думата за изказвания първо. Заповядайте. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет.  
Г-н Председател. 
Докладната я разгледахме на икономическа комисия. Това е така известната програма, 

Норвежка програма в която имаме възможност да кандидатстваме от между 200 и 600 000 
евро, 100% безвъзмездна помощ. Тук искам да благодаря на г-н Крум Крумов, отдел Проекти 
за оказаното съдействие по информираност, относно какви намерения имаме, а именно това е 
подмяна на осветлението в 5-те големи села в община Дупница, както спомена……… 
Шестте. Приемам забележката. Шестте големи села в община Дупница. Като сумата за която 
кандидатства общината е 598, т.е. на максимума. Вероятността да бъде спечелен проекта не е 
малка, защото участваме с една голяма територия и голяма група от хора, което носи едни 
допълнителни точки. Именно за това тези големи села са намерили и мястото там. Друго 
предимство което имаме е, че имаме изготвен енергиен одит. Това което очакваме е 
програмата до края на май да имаме надявам се положителен отговор. Така, че тук кметовете 
на селата ще се приберат вкъщи с едни добри новини. Надявам се да имаме успех. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други желаещи за изказвания? 
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ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Само едно нещо пропусна г-н Кацов. Имайки предвид, че когато имаш насреща 

партньор от норвежка страна, имаме едни допълнителни точки като бонус при оценяване. За 
това, това е изключително важно да го имаме и за това го предлагаме в докладната. 

Благодаря ви. 
  
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други желаещи за изказвания? 
Ако няма преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                        няма 
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 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал 1, т.8, т.12 и т. 23 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  19 

 

1. Общински съвет Дупница дава съгласие Община Дупница да кандидатства с проект 
по Покана за набиране на проектни предложения BGENERGY-2.001, Процедура 
„РЕХАБИЛИТАЦИЯ И МОДЕРНИЗАЦИЯ НА ОБЩИНСКАТА ИНФРАСТРУКТУРА - 
СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО ОСВЕТЛЕНИЕ НА ОБЩИНИТЕ”, Програма 
“ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, ЕНЕРГИЙНА 
СИГУРНОСТ” на Министерство на енергетиката и Финансов механизъм на европейското 
икономическо пространство 2014-2021; 

2. Общински съвет Дупница дава съгласие GREENZONE AS, рег. № 995 542 374 
MVA, адрес: Hoffsvn. 10, 0218 Осло, Норвегия, да участва като Партньор по проекта; 

3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да предприеме всички необходими 
действия за кандидатстване по Покана за набиране на проектни предложения BGENERGY-
2.001, Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И МОДЕРНИЗАЦИЯ НА ОБЩИНСКАТА 
ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО ОСВЕТЛЕНИЕ НА 
ОБЩИНИТЕ”, Програма “ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, 
ЕНЕРГИЙНА СИГУРНОСТ” на Министерство на енергетиката и Финансов механизъм на 
европейското икономическо пространство 2014-2021. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка 20 от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Избор на 
прокурист на МБАЛ“Свети Иван Рилски“ЕООД, гр.Дупница.  / вх.№ 27/ 14.01.2020 г./ 

/ чете проекта за решение/ 
Становище на ИК. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ- общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н Председател. 
Икономическата комисия на свое заседание разгледа докладната. От 7 присъстващи 6 

„за“ и 1 „въздържал се“. Това е г-н Павлов не защото е против избора или резултатите, които 
досега е показал прокуриста на болницата а по-скоро по отношение на сроковете и 
провеждането на процедура за управител на болницата. 

Благодаря. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Становище на комисията по здравеопазване. 
Положително. Благодаря. 
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Искам да извиня г-жа Жайгарова, много е тежко болна. Тука е медицинския директор 
д-р Бонев, така че ако имате въпроси по темата може да се обърнеме към него. 

Желаещи за изказвания? 
Колеги, по мнението на юристите искам да допълниме т.5 в решението. Т. 5 да гласи 

следното: 
Т. 5 Потвърждава действията на прокуриста извършени в периода от 23.01.2020 

г. до момента на приемане на настоящето решение. 

Защото за периода 23-30 дефакто прокуриста не  изпълнява длъжността си. Това касае 
тази точка. 

Имате думата за изказвания. 
Заповядайте. 
/ д-р Николова - общ.съветник: ЕГН редно ли е такава информация да се разнася…/ 
 
Г-Н МИЛЕН ПОПОВ – юрист на ОбС: 
Уважаеми общ.съветници. 
ЕГН-то действително са лични данни. Те се раздават на общ.съветници като орган, 

част от ОбС. То не следваше да бъде прочетено, в последствие, когато решението бъде 
обявено на сайта на община Дупница личните данни ще бъдат заличени. Ще останат трите 
имена без посочване на ЕГН. 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Това ли са проблемите ЕГН-то на г-жа Жейгарова. Да ви припомня ли дебатите от 

минали години, когато коментирахме за болницата. Сега мир и любов и тишина…когато  
настоящото ръководство направи 600 000 лв. печалба. Направи я как? С политическата воля 
на нас десните. Ако бяхме слушали да ги залееме със субсидии, грешна общинска пара 
особено вие г-н Дангов резултата щеше да бъде различен. Сега болницата реализира 600 000 
лв. печалба. Това е следствие на политическата воля на десните. Това е разликата между леви 
и десни. Ние победихме. Това, което говорих години от този микрофон вече е налице. 

Заповядайте д-р Соколов за изказване. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ.съветник: 
Благодаря. 
Преди да кажа по същество какво предложение имам само да кажа залата помни и 

вашата позиция в предишни ОбС. 
Аз имам колеги едно предложение. Още в миналия ОбС казах по отношение всичките 

дружества. Човека, който управлява болницата годишно отговоря за 5 000 000 лв. при 
заплата 1 497 при минимална 610 от нова година почти сме на кота 2 минимални заплати. 

Когато човек носи такова тежко бреме, виждаме в днешно време милицията е на 
преден план. Смятам, че д-р Бонев ще ми помогне почти всички завеждащ отделения и по-
старите лекари взимат по-голяма заплата от човека, който ги управлява. Импровизирам в 
момента, но мисля че е така. 

Моето предложение е отнякъде да започнеме г-н водещ. Да започнеме от болницата, 
която очевадно се развива добре, въпреки някои намеси. Аз не смея в момента да дам 
предложение, но е страшно обидно, когато един човек видимо е постигнал резултат 
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принципала на дружеството да не прояви никакво отношение към неговия професионализъм. 
Ако трябва ви предлагам без да прекъсвам работата юристите тука да се намесят. Аз съм 
наясно как се определят , но би трябвало…вярно е, че сме закъсняли с 10 дни има един 
вакуум от 10 дни, които между едното и другото сключване на договора трябва да 
антидатираме назад нещата, но си мисля че трябва отнякъде да започнем и да започнем от 
болницата никак не е лошо. То е и символика. 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Много думи нищо не разбрах. Предложихте ли нещо, какво предложихте. Спомням си 

миналия ОбС пак така речитив дълъг нищо налице. Напомням ви, че има наредба с която се 
определят заплатите на управителите на общ.дружества, която наредба за съжаление бил сте 
кмет не познавате елементарното законодателство в Дупница. Елементарни неща не знаете. 
За съжаление и тази заплата не отговаря на наредбата, която предния ОбС от ваше време са 
приели, защото заплатата щеше да бъде над 5-10 000 лв. сега работиме върху тази наредба да 
я подобриме. В случая се взема предвид следното. Управителя на „В и К“ също работи в 
милиони, управителката на Ученическо хранене напуска, едва я молих да остане до края на 
май заради ниското заплащане. Тя взима 850 лв. това се отнася за всички управители, за 
всички кметове на села, за администрацията, за всичко, така че предлагаме това което е било 
към момента а към всеки един момент вие ако желаете може да внесете предложение за 
промяна. Но промяна обоснована на някакъв нормативен документ. Това е предложението 
днес. Скоро ще разработиме програмата за управление на общинските дружества, където ще 
бъде включен и проблема с ГУМ и ще има приложение с възнагражденията на 
управителите.макар, че аз съм равен на вас като съветник правя си труда и подготвям нещата 
към момента. 

Иначе аз напълно споделям вашето мнение, че възнаграждението е много ниско, но не 
само на нея. Възнаграждението на кмета колко е? на зам.кмета? не може от друга страна 
възнаграждението на управителя да надскача възнаграждението на кмета. Така , че има 
някакъв принцип, който трябва да се спазва. Кметовете на села всички носят огромни 
отговорности. Това е огромен проблем за общината. Директорката на Ученическо хранене си 
изтегли оставката след много молби, но временно до май. Само, защото взима 850 бруто 
чисто взима 600 и нещо. Хубаво е, че подигнахте темата. Помислете колеги по тези въпроси. 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Отворихме темата ниво на заплати. 
Само искам да внеса малко яснота. Не може да слагате под един знаменател 

управител на общинско предприятие, дружество и кмет на населено място. Кмет на населено 
място е разписано ясно с новите промени какво ниво на заплати. Имайки предвид, че на нас 
ни предстои на  7 сесия по приемане на бюджета, изчаквам сесията след което ще бъде 
внесено предложение за корекция на техните заплати. Това е различно от управителите на 
общински предприятия и дружества. И друга неяснота. Болницата не е била без управител. В 
рамките на този период от 23 до днес влизането в сила, ако бъде прието това предложение тя 
е с анекс към предния и договор, подписан от мен и нотариално заварен. Имайте предвид, че 
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МБАЛ няма как да стои без МОЛ, което в края на месеца особено възникват много 
документи било заплати, било здравна каса. Така, че това не е проблема. Ниво на заплата със 
сигурност като управител на МБАЛ е ниско. Другото е по-важно колеги. Чух, че имало 
„въздържал се“ по повод на темата дали да бъде прокурист. Нали вървяхме по пътя с 
управител. Извървяхме ежегодно правехме конкурси, стигнахме дотам, че даже не се явяваха 
и желаещи. Когато е стабилизирана ситуацията според мен последното нещо, върху което 
трябва да разсъждаваме е отново да търсиме вариант за дестабилизиране. Тук е д-р Бонев, 
има колеги от лекарско съсловие, ако има някой друго предложение е редно да го чуеме и да 
затвориме темата. Сегашния прокурист е тук само и единствено на добра воля, не че ние 
много я харесваме. Това е безспорно. Свърши жената една чудесна работа. Ако тръгнеме да и 
вменяваме леки съмнения, че търсиме други варианти вярвайте, че ефекта ще бъде обратен. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Имате думата за изказвания. 
Ако няма най-напред да гласуваме предложението за промяната с новата т.5. 
Който е „за“  , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 32 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 
Приема се. 
 Преминаваме към поименно гласуване на докладната заедно с новата точка. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
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20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.9 от ЗМСМА и чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, 

чл.21, ал.1 от Търговския закон /ТЗ/, чл.22, ал.1 от ТЗ и чл.137, ал.1, т.5 от ТЗ ОбС – 

Дупница, като едноличен собственик на капитала на „Многопрофилна болница за 

активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  20 

 

 1.Общински съвет-Дупница избира за ПРОКУРИСТ “(търговски управител) на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, ЕИК 
109501412, Мария Иванова Жайгарова, с ЕГН *****. 

 2.Прокуристът на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” 
ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, ще изпълнява функциите си в едногодишен срок, 
считано от 23.01.2020 г. 

 3.Определя месечно възнаграждение на прокуриста на „Многопрофилна болница за 
активно лечение – Св.Иван Рилски”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, в размер на 1497 
/хиляда четиристотин деветдесет и седем/ лева. 

 4.Упълномощава Кмета на Община Дупница, на основание чл.23 от Търговския 
закон да сключи договор за управление на дружеството с избрания прокурист, с всички 
права по чл.21 и чл.22 от Търговския закон и го оправомощава да подпише пълномощно на 
прокуриста по чл.21, ал.1 от Търговския закон. 

5. Потвърждава действията на прокуриста извършени в периода от 23.01.2020 г. до 
момента на приемане на настоящето решение. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
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Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Прекратяване на съсобственост между 
Община Дупница и собствениците в урегулиран поземлен имот /УПИ/ І – 324, квартал 27 
а по регулационния план на село Джерман, чрез продажба частта на общината. / вх.№ 42/ 

20.01.2020 г./ 

Становище на ИК. Положително. 
Становище на ПК по ТСУ. Положително. 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания колеги. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
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“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2, чл.41, ал.2 и чл.8, 

ал.9 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от Наредбата 

за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /приета с 

Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  21 

 

 1. Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността в 
урегулиран поземлен имот /УПИ/ І-324 /първи, образуван от имот триста двадесет и четири/, 
квартал: 27 а/двадесет и седем а/ по регулационния план на село Джерман, с урегулирана 
площ на целия имот 757 кв. м. /седемстотин петдесет и седем квадратни метра/ с улична 
регулация, утвърдена със Заповед №479/14.04.1982 година, чрез продажба на частта на 
общината, която е 16/757 /шестнадесет от седемстотин петдесет и седем/, съгласно Акт за 
частна общинска собственост №5211/25.09.2019 год., вписан от съдия по вписванията вх. р-р 
№ 4039 от 11.10.2019 год., акт №83, том 16, дело №1806 с Милена Михайлова Начева и 
Николай Михайлов Мицов и Йорданка Михайлова Димитрова, Боряна Владимирова 
Стефанова, Йордан Владимиров Йорданов и Лили Владимирова Стойчева наследници на 
Владимир Йорданов Димитров съгласно Удостоверение за наследници изх.№ 124 от 
15.11.2019 год. – съсобственици на описания поземлен имот, срещу заплащане от негова 
страна в полза на Община Дупница цена, в размер на  459 лв. /четиристотин петдесет и девет 
лева/ без ДДС., съгласно пазарна оценка, изготвена от независим лицензиран оценител на 
недвижими имоти. 

         2.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 
от решението пазарна оценка, в размер на 459 лв. /четиристотин петдесет и девет лева/ без 
ДДС. 

                          
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане на решение за отдаване под наем на 
поземлени имоти с идентификатори 02350.50.24 и 02350.50.25 с. Баланово, община Дупница, 
обл. Кюстендил – частна общинска собственост. / вх.№ 43/ 20.01.2020 г./ 

Становище на ИК. Положително. 
Становище на ПК по ТСУ. Положително. 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания колеги. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
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2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   32 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8  и т.12 и във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.24а, ал.5 от ЗСПЗЗ, 

чл.14, ал.1 и ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.23, ал.4 и чл.76 от Наредбата 

за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  22 
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1. Имотите  са включени в Годишната програма за управление и разпореждане с 
имоти – общинска собственост в Община Дупница за 2020 год. в част ІІІ, т. А. „Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем“. 

1.1 Поземлен имот с идентификатор 02350.50.24 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на село Баланово, община Дупница, област Кюстендил, одобрени 
със Заповед РД-18-990/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на АГКК, последно 
изменение със заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР, адрес на поземления  
имот: местност Горова кория, площ 1695 кв.м., трайно предназначение на територията: 
Земеделска, начин на трайно ползване: Лозе, категория на земята при неполивни условия: 6 
/шест/, стар идентификатор: няма, номер по предходен план: 050024 /петдесет хиляди 
двадесет и четири/. Имотът не съдържа сгради.  

1.2 Поземлен имот с идентификатор 02350.50.25 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на село Баланово, община Дупница, област Кюстендил, одобрени 
със Заповед РД-18-990/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на АГКК, последно 
изменение със заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР, адрес на поземления  
имот: местност Горова кория, площ 1980 кв.м., трайно предназначение на територията: 
Земеделска, начин на трайно ползване: Лозе, категория на земята при неполивни условия: 6 
/шест/, стар идентификатор: няма, номер по предходен план: 050025 /петдесет хиляди 
двадесет и пет/. Имотът не съдържа сгради.                   

        
2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем чрез публичен търг с 

явно наддаване на гореописаните имоти – частна общинска собственост, за срок от десет 
години, при следните условия:       

2.1. Описание на предмета на търга - поземлен имот с идентификатор 02350.50.24 по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на село Баланово, община Дупница, област 
Кюстендил, одобрени със Заповед РД-18-990/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на 
АГКК, последно изменение със заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР, адрес 
на поземления  имот: местност Горова кория, площ 1695 кв.м., трайно предназначение на 
територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Лозе, категория на земята при 
неполивни условия: 6 /шест/, стар идентификатор: няма, номер по предходен план: 050024 
/петдесет хиляди двадесет и четири/. Имотът не съдържа сгради. АОС №5064/10.06.2019 год. 

2.1.1. Вид на търга - публичен търг с явно наддаване. 
2.1.2. начална тръжна наемна цена – 33.90 /тридесет и три лева и деветдесет стотинки/ 

за година,  върху цената не се дължи ДДС на основание чл.45, ал.1 от ЗДДС; 
2.1.3. депозит за участие в търга – 6.78 лв. /шест лева и седемдесет и осем стотинки/, 

представляващ 20% от началната тръжна наемна цена; 
2.1.4. срок за отдаване под наем – 10 /десет/ години. 
2.1.5. цена на тръжните документи – 120.00 лв. Върху цената се дължи ДДС; 
2.1.6. стъпка за наддаване – 10% от началната тръжна наемна цена по т.2.1.2 от 

настоящото решение, в размер на 3.39 лв. /три лева и тридесет и девет стотинки/.     
2.2. Описание на предмета на търга - поземлен имот с идентификатор 02350.50.25 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на село Баланово, община Дупница, област 
Кюстендил, одобрени със Заповед РД-18-990/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на 
АГКК, последно изменение със заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР, адрес 
на поземления  имот: местност Горова кория, площ 1980 кв.м., трайно предназначение на 
територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Лозе, категория на земята при 
неполивни условия: 6 /шест/, стар идентификатор: няма, номер по предходен план: 050025 
/петдесет хиляди двадесет и пет/. Имотът не съдържа сгради. АОС №5063/10.06.2019 год. 

2.2.1. Вид на търга - публичен търг с явно наддаване. 
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2.2.2. начална тръжна наемна цена – 39.60 /тридесет и девет лева и шестдесет 
стотинки/ за година,  върху цената не се дължи ДДС на основание чл.45, ал.1 от ЗДДС; 

2.2.3. депозит за участие в търга – 7.92 лв. /седем лева и деветдесет и две стотинки/, 
представляващ 20% от началната тръжна наемна цена; 

2.2.4. срок за отдаване под наем – 10 /десет/ години. 
2.2.5. цена на тръжните документи – 120.00 лв. Върху цената се дължи ДДС; 
2.2.6. стъпка за наддаване – 10% от началната тръжна наемна цена по т.2.2.2 от 

настоящото решение, в размер на 3.96 лв. /три лева и деветдесет и шест стотинки/. 
 
3. Общински съвет Дупница упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе 

процедура и сключи договор за наем със спечелилия участник. 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в 
сграда – публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 44/ 20.01.2020 г./ 

Заповядайте за разяснение. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Е сега колеги, когато кметството на с. Яхиново е собственик на сградата виждате как 

почва и дивиденти да бере. Това е част от сградата на кметството, която не се използва на 1 
етаж. Т.е. вече като собственик може да отдава под наем част от тази  сграда. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Становище на ИК. Положително. 
Г-н Кацов следват три идентични докладни. 
Становище на ПК по ТСУ. Положително и за трите. 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания колеги. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
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15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост и във връзка 

с чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 13, ал. 1 и чл. 76 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество /приета с Решение № 8/31.01.2008 г., последно 

изменена и допълнена с Решение № 48/27.03.2015 г. на Общински съвет Дупница/, Об.С 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  23 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем, чрез публично 
оповестен конкурс на част от общински недвижим имот – помещение 1, разположено на 
партерния етаж на сграда с идентификатор 87727.201.120.3, изградено в поземлен имот с 
идентификатор 87727.201.120 по КК на с. Яхиново, изградена в УПИ Х – За търговска 
сграда, кв.13 по действащия регулационен план на с. Яхиново, с административен адрес: с. 
Яхиново, ул. „Христо Ботев“ №46, съгласно скица № 15-1103257/01.12.2019 г. на служба по 
геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил, със застроена площ от 55.50 кв.м, на 
основание издадено служебно писмо  № 08-09-29(1)/13.01.2020 г. от Главния архитект на 
Община Дупница с приложено Удостоверение № УД-63/13.01.2020 г. и схема на 
помещението, публична общинска собственост, съгласно АОС № 5225/10.12.2019 г., за срок 
от 10 /десет/ години, при следните условия:   

1.1. имотът се отдава само по предназначение – за търговска дейност; 
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1.2. начална наемна цена – 111.00 /сто и единадесет лева/ лв. месечно. Върху цената се 
дължи 20% ДДС. 

1.3. депозит – 22.20 /двадесет и два лева и двадесет стотинки/ лв., представляващ 20 % 
от началната наемна цена; 

2. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 
Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за наем със спечелилият участник. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в 
сграда – публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 45/ 20.01.2020 г./ 

По докладната желае ли някой да вземе думата? 
Заповядайте г-н Кацов. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н Председател, 
Колеги. 
Вземам думата от г-н кмета, но скоростта с която минавате от докладна на докладна 

не можах да реагирам. Той спомена, че с отдаването на тези помещения вече почваме да 
инкасираме приходи. Приходите са от порядъка на 100, 100 и няколко лв. от помещение, но 
те са значително по-малко от разходите от които спестяваме община Дупница, защото 
основния наемател на тази сграда собственик НАРКОП беше община Дупница, която 
плащаше наем в порядъка 7-8 пъти повече от това което плаща кафенцето, за да помещава 
кмета на населеното място. Т.е. освен тия приходи, които се виждат тук ние спестяваме 
много по-голяма сума от наемите, които плащахме на  НАРКОП. Смятам, че е било една 
добра сделка. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Аз пожелавам в Яхиново да направите помещение за общоселско събрание, културни 

мероприятия.  
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
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9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   29 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост и във връзка 

с чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 13, ал. 1 и чл. 76 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество /приета с Решение № 8/31.01.2008 г., последно 

изменена и допълнена с Решение № 48/27.03.2015 г. на Общински съвет Дупница/, Об.С 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  24 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем, чрез публично 
оповестен конкурс на част от общински недвижим имот – помещение 3, разположено на 
партерния етаж на сграда с идентификатор 87727.201.120.3, изградено в поземлен имот с 
идентификатор 87727.201.120 по КК на с. Яхиново, изградена в УПИ Х – За търговска 
сграда, кв.13 по действащия регулационен план на с. Яхиново, с административен адрес: с. 
Яхиново, ул. „Христо Ботев“ №46, съгласно скица № 15-1103257/01.12.2019 г. на служба по 
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геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил, със застроена площ от 53.00 кв.м, от 
които: основно помещение със застроена площ 48.50 кв.м и санитарен възел със застроена 
площ 4.50 кв.м, на основание издадено служебно писмо  № 08-09-29(1)/13.01.2020 г. от 
Главния архитект на Община Дупница с приложено Удостоверение № УД-63/13.01.2020 г. и 
схема на помещението, публична общинска собственост, съгласно АОС № 5225/10.12.2019 
г., за срок от 10 /десет/ години, при следните условия:   

1.1. имотът се отдава само по предназначение – за търговска дейност; 
1.2. начална наемна цена – 100.15 /сто лева и петнадесет стотинки/ лв. месечно. Върху 

цената се дължи 20% ДДС. 
1.3. депозит – 20.03 /двадесет лева и три стотинки/ лв., представляващ 20 % от 

началната наемна цена; 
2. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за наем със спечелилият участник. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещение в 
сграда – публична общинска собственост, находящ се в с. Яхиново. / вх.№ 46/ 20.01.2020 г./ 

Искате ли думата? 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
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25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   29 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост и във връзка 

с чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 13, ал. 1 и чл. 76 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество /приета с Решение № 8/31.01.2008 г., последно 

изменена и допълнена с Решение № 48/27.03.2015 г. на Общински съвет Дупница/, Об.С 

прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  25 

 

1. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем, чрез публично 
оповестен конкурс на част от общински недвижим имот – помещение 2, разположено на 
партерния етаж на сграда с идентификатор 87727.201.120.3, изградено в поземлен имот с 
идентификатор 87727.201.120 по КК на с. Яхиново, изградена в УПИ Х – За търговска 
сграда, кв.13 по действащия регулационен план на с. Яхиново, с административен адрес: с. 
Яхиново, ул. „Христо Ботев“ №46, съгласно скица № 15-1103257/01.12.2019 г. на служба по 
геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил, със застроена площ от 54.40 кв.м, от 
което: основно помещение със застроена площ 51.00 кв.м и санитарен възел със застроена 
площ 3.40 кв.м, на основание издадено служебно писмо  № 08-09-29(1)/13.01.2020 г. от 
Главния архитект на Община Дупница с приложено Удостоверение № УД-63/13.01.2020 г. и 
схема на помещението, публична общинска собственост, съгласно АОС № 5225/10.12.2019 
г., за срок от 10 /десет/ години, при следните условия:   

1.1. имотът се отдава само по предназначение – за търговска дейност; 
1.2. начална наемна цена – 104.38 /сто и четири лева и тридесет и осем стотинки/ лв. 

месечно. Върху цената се дължи 20% ДДС. 
1.3. депозит – 20.88 /двадесет лева и осемдесет и осем стотинки/ лв., представляващ 

20 % от началната наемна цена; 
2. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 
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 3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за наем със спечелилият участник.  

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 2020/2021 
година. / вх.№ 47/ 20.01.2020 г./ 

Становище на ИК. Положително. 
Становище на ПК по ТСУ. Положително. 
Благодаря. 
Имали желаещи за изказване? 
Заповядайте. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н Председател, 
Колеги. 
Искам да благодаря на Марияна Крумова търговски дейности и на г-жа Таня 

Георгиева за тяхното присъствие, за разясненията които получихме. Това са една таблица от 
един огромен брой имоти по чл. 19. Това, което споделиха с нас специалистите и експертите 
от ОА е, че има случаи в които след отдаване на земеделската земя, заради това че тя не е 
годна за целите имаме и откази от наемане. Това, което споделиха те е, че имат нужда и 
често прибягват да ползват софтуера на земеделските производители. Смятам, че общината 
трябва да помисли в посока закупуване на софтуер, който да е в синхрон със софтуера на 
МЗХ и такива в порядъка 2-3 000 лв. като инвестиция. Дава възможност в реално време да 
имаме представа къде точно се намира терена. Когато хората са на терен знаят къде те стоят 
спрямо този терен и състоянието на терена. Дали той е почистен, дали се ползва според 
неговото предназначение. Имат добра идея от ОА смятам, че няма да е излишна една 
нарочна среща г-н кмете в тази посока и с вас, за да може да се предприемат някои стъпки по 
отношение на трайното ползване на имотите , които сме придобили по чл. 19 с оглед 
повишаване на приходите от тези терени за община Дупница.  

Някои са пасища, но отговарят да бъдат ползвани за ниви, където има възможност да 
акумулираме и по-високи приходи за община Дупница. 

Благодаря на експертите от ОА. Това е тема, която с общи усилия може да увеличим 
приходната част на бюджета на община Дупница. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
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3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и ал.2  и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 37о, ал.1, т.1 и т.2, 

ал.4, във връзка с чл. 37и, ал.1, ал.3, от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи, чл.98, ал.4 и чл.100, ал.9 от ППЗСПЗЗ, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  26 
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        На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2  и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 37о, ал.1, т.1 и т.2, ал.4, във 
връзка с чл. 37и, ал.1, ал.3, от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи, 
чл.98, ал.4 и чл.100, ал.9 от ППЗСПЗЗ 

   
Общински съвет Дупница: 
1.Определя пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за общо 

ползване по Приложение 1 – Списък на пасища, мери и ливади за общо ползване за 
2020/2021 стопанска година; 

2. Определя пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за 
индивидуално ползване по Приложение 2 – Списък на пасища, мери и ливади за 
индивидуално ползване за 2020/2021 стопанска година; 

3. Договорите за наем да бъдат сключвани за 5/пет/ стопански години, считано от 
01.10.2020 г. 

4. Общински съвет дава съгласие останалите свободни пасища, мери и ливади от 
общински поземлен фонд да се отдават под наем чрез търг, в който да се допускат до участие 
само собственици на пасищни селскостопански животни, регистрирани в Интегрираната 
информационна система на БАБХ. Търговете да се провеждат от кмета на общината - за 
земите от общинския поземлен фонд. Договорите да се сключват за една стопанска година. 

5. Останалите след провеждане на търга по т.4 свободни пасища, мери и ливади от  
общински поземлен фонд да се отдават под наем чрез търг на собственици на пасищни 
селскостопански животни и на лица, които поемат задължение да ги поддържат в добро 
земеделско и екологично състояние. Договорите се сключват за една стопанска година. 

6. Приема правила за ползване на пасища, мери и ливади от Общински поземлен фонд 
на територията на Община Дупница за 2020/2021 стопанска година – Приложение 3.  

7. Приема годишен план за паша  за 2020/2021 стопанска година на Община Дупница 
– Приложение 4. 

8. Списък на всички стопани, отглеждащи пасищни животни на територията на 
населените места в Община Дупница  - Приложение 5. 

9. Определя годишни наемни цени за ползване на пасища, мери и ливади, определени 
за индивидуално ползване за землищата на Община Дупница за стопанската 2020/2021 
година, съгласно Приложение №2 към Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

10. Общински съвет гр. Дупница възлага на кмета на Община Дупница да сключи 
договорите за наем по реда и условията на чл. 37и ал.12 от ЗСПЗЗ и чл. 100, ал. 9 от 
ППЗСПЗЗ, както и да извърши всички необходими действия за правилното и 
законосъобразно изпълнение на настоящото решение. 

11. Списъците на имотите за индивидуално ползване с категории се обявява в Община 
Дупница и кметствата и се публикува на интернет страницата на Община Дупница в 
предвидения от закона срок. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Разрешение за поставяне на паметна плоча в поземлен имот с 
идентификатор 68789.609.217 по КК на гр.Дупница, в знак на почит към репресираните от 
комунистическия режим.  / вх.№ 57/ 23.01.2020 г./ 

/чете проекта за решение/ 
Становище на ПК по образование. 
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/от място – 3 „за“ и 3 „въздържал се“/ 
Становище на ПК по ТСУ. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ - общ.съветник: 
Предвид сериозните обсъждания в нашата комисия. Получиха се противоположни 

мнения, поради което комисията взе решение да изрази окончателното становище в зала. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Становище в зала, според мен не е становище г-н Пилев. В ЗМСМА пише, че трябва 

да изготвите доклад и становище по съответната тема. Термин „становище в зала“ не 
съществува и затова ви моля занапред да формирате „за“,“против“ и няма решение. 

Имате думата за изказвания по докладната записка. 
Аз като вносител ще кажа няколко думи. 
Утре 1 февруари е ден на репресираните, за почит към репресираните от 

комунистическия  режим. Вие знаете, че със Закон комунистическия  режим беше обявен за 
противонароден. С изненада научихме наскоро, че…за мен с изненада научих, че в Дупница 
в района, в който желаеме да поставиме паметна плоча е имало едни от първите ТВО от 
затворен тип в България веднага след 9 септември. В това общежитие са били настанявани 
много и най-различни затворници, но едно е сигурно, че режима в самия лагер е бил толкова 
строг, изстъпленията били толкова жестоки, че се е стигнало до затварянето и 
разпределението на въдворените там в други общежития, затвори и концлагери и т-н. точно 
защото желаеме да запазиме паметта, защото трябва историята да се учи такава каквато е. 
ние не даваме оценка и не правиме…не искаме да разделяме, да противопоставяме хората, но 
нека се знаят тези неща. Защо хората, историците мълчат по тези теми? Защо мълчиме по 
много теми свързани с Дупница, напр., че тука е бил щаба на революционното…на 
българската подкрепа за революционното движение в Македония, защото не е било удобно 
45 години да говориме, че сме помагали на македонисткото движение от България, защото е 
било политически целесъобразно. Ние в Дупница не знаеме подвизите, които са се случили в 
нашия град. 

Подобни ни са ни съображенията да внесеме тази докладна. Нека се знае, че е имало 
такъв лагер с над  1 600 човека в него, които са били подложени на зверски мъчения, времето 
е било жестоко- достатъчно е написано по въпроса, достатъчно е написано и за Дупница по 
въпроса, знаят се и имена на загинали дупничани от тези репресии, жестоки политически 
борби. Именно заради това и във връзка с празника и с този позорен концлагер, който е бил 
тука ние желаеме да поставиме една паметна плоча и въз основа на това след това ще 
продължим да търсим още исторически материали и свидетели или хора, които знаят нещо, 
за да допълним докрай какво се е случило и как се е случило. 

Между другото това го знаеме със сигурност, че накрая лагера е бил запален. Това ни 
го каза г-н Илиев. Това са ни мотивите колеги. Пак казвам не желаеме противопоставяне не 
искаме никой срещу никой, не искаме политически мотиви, но искаме да има истина и 
честност. Не може младежи и деца да им промиваме мозъците, както на нас бяха промиване 
в тези 45 години. 

Имате думата за изказвания. 
Заповядайте. 
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/ г-жа Караганова - общ.съветник: текста върху паметната плоча какъв ще бъде?/ 
Текста върху паметната плоча „ В памет на жертвите на комунистическия терор 

въдворени и изтезавани в концлагера намиращ се на това място през 1945 г.. поклон. 
Познайте истината и тя ще ви направи свободни.“  Последното е цитат от библията. 
Плочата е с размер 100 см. Ширина, 80 см. Височина. 
Има ли други желаещи? 
Заповядайте г-н Гущеров. 
 
Г-Н ЕМИЛ ГУЩЕРОВ - общ.съветник: 
Уважаеми колеги, 
Г-н кмете. 
Четейки докладната възникват едни въпроси към нея. Първо виждаме като вносител 

само г-н Костадинов. Има ли г-н Костадинов инициативен комитет или политическа група 
или хора, които стоят зад тази идея, тъй като вие отговорихте по принцип за паметната 
плоча. Другото пише 5 дка близо е площта в която ще бъде разположена тази паметна плоча. 
Къде конкретно в него, защото останалите примерно 4,5 дка за какво ще бъдат използвани и 
да не се получи една огромна площ, която да не бъде поддържана във вид, в който да 
показваме отношение към този процес, както и вие споделихте за бъдните поколения. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Да това е инициатива на СДС Дупница изцяло на общинското ръководство. Внасям го 

аз, защото това е по закон ОбС трябва да разреши поставянето на паметници и паметни 
плочи, които да се слагат в съответния регистър.  

Колкото до втория въпрос паметна плоча с размер 100/80 и искаме съгласие на ОбС да 
бъде поставена а къде ще бъде поставена е въпрос и друга тема и от компетенциите на ОА. 
ОбС има компетенции да разреши или да не разреши а къде ще бъде е от компетенцията на 
други органи. Със сигурност ще заеме място по-малко от 1 м2 . така, че останалите 
спокойно…нито ще заеме място нито ще ангажира по някакъв начин имота ако това имате 
предвид. Поне така мисля аз. Ако в последствие идеята се доразшири и трябва да се направи 
градинка или нещо подобно вярвайте ние отново ще поискаме съгласието на ОбС. Тогава ще 
се пише 30 кв., 50 кв. и т.н. както гласувахме и за барикадите. 

Благодаря ви. 
Заповядайте. 
 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н Председател на ОбС. 
Както сам г-н Костадинов казахте ние с изненада разбрахме какво се е случвало преди 

45 и повече години в поречието на р. Джерман близо до кв. Ценеви. Аз смятам, че 
докладната в този вид внесена информацията, която днес се поставя пред ОбС е крайно 
недостатъчна, за да бъде взето едно отговорно решение за поставяне на такъв паметен знак. 
Лично аз нямам нищо против жертвите на каквито и да било режими да се отбелязват, стига 
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обаче това да не е изсмукано от пръстите, извинявам се за определението и само защото има 
наближаващи някакви годишнини. Аз имам два конкретни въпроса: 

Дали вие г-н Костадинов като вносител правите разлика между ТПО или трудово-
поправително общежитие и концлагер, както сте го написали в изречението. Защото едното с 
другото според мен по никакъв начин няма паралел за равенство. 

Втория ми въпрос е свързан с това има ли за утре предвидена церемония по 
отбелязване на мястото там където вие заявихте, че ние трябва да вземем решение? Защото 
ние упълномощаваме кмета да предложи на Министерството на културата  съгласувателни 
процедури. Да не стане така ние днес да вземем решение а вие утре да отидете и всичко да 
бъде постфактум направено. 
 

Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други желаещи за изказване? 
Заповядайте. 
 
Г-Н АСЕН ИЛИЕВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмет, 
Колеги. 
На едно и също мнение съм с Първан Дангов, че това е ТВО. Истината е, че това са 

били 6 бараки, в които е имало по  100 човека да кажеме а не концлагер. В никакъв случай 
това не е начало на българския гулаг в Дупница. В никакъв случай. Истината е такава, че 
…чел съм го и знам за какво става въпрос, това което аз съм прочел. Тези хора, които са 
въдворени в тези общежития са за построяване на ЖП линията Дупница-Бобов дол. Дали са 
измъчвани никой не го описва.  

Второто нещо. Повечето от хората са докарани от София, Перник, които са били 
мародери и какво искаме да направим…какво значи думата мародер? Значи този човек, 
който е в северозападна България отива и граби. Дали ще бъдат роми или българи или 
каквито и да било граби зимнината, обувките, дрехите на хората, на възрастни хора, които са 
…полицията нищо не може да направи, защото на 6 села има 1 полицай. И ние на този човек 
ще му сложиме паметник? Това ли искаме да кажеме? 

Вторите анархисти, т.е. хора, които не признават закона. Включени са и хора, които 
преди 9 септември…чел съм го. Преди 9 септември някакви въоръжени групи в Пиринска 
Македония в България района на България повтарям, които са били въоръжени писали са се 
уж некакви партизански отряди вкарани вътре, защото след 9 септември отива и почва да 
убива, да мърсува, да изнасилва, да краде. На тех ли ще им правиме паметник? 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Интересно така се изказвате като последна инстанция. Дали сте бил там тогава по това 

време или некой ваш роднина е бил? Бихте ли ни осветлил откъде тези данни имате? Ние 
търсиме и призоваваме гражданството и обявяваме награда за тези данни, щом ги имате 
може да се явите и да спечелите наградата. 
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Това, което казахте е безумно грешно и невярно. Не искам да използвам по-силни 
думи. Как си позволявате от микрофона на ОбС да поставяте под съмнение нашите 
проучвания и въобще това, което казахме. И 1 барака да е била и 1 човек да е бил въдворен, 
както каза и Дангов никой няма право да бъде тероризиран. Докарали били да строят ЖП 
линията . ми защо не ги поканихте доброволно да я строят. 

/Обаждане от залата/ 
Напротив 1 600 за цифрата сме категорични. Представете си 1 600 човека наблъскани 

в 6 бараки. 
/Обаждане от залата/ 
Нема смисъл да споря с вас. 
Благодаря. 
Заповядайте г-н Георгиев. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общ.съветник: 
Г-н кмете, 
Г-н председател, 
Колеги и гости. 
Тайно се надявах да сте пораснали. Хващам се за думите на г-н Илиев. Г-н Илиев не 

се притеснявайте има паметник на мародер, терорист. Не го ли знаете? Той се казва Жельо 
Демиревски. Изучавахме за терориста Митко Палаузов. Точно така. 

/шум в залата/ 
Радостното е, че има преживяли танцьори от лагера в Скравена. Онези , които сутрин 

танцуваха. Те доживяха да кажат. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Г-н Дангов, на основание Правилника на ОбС заради обидата, която произнесохте към 

нашия колега ви отправям официално забележка. Официално ви отправям забележка. 
Следващото нещо ще бъде да ви отстраня от заседанието ако обичате запазете спокойствие. 

Продължете. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общ.съветник: 
Г-н Костадинов, не е времето сега. 100 години не стигнаха да се извинят за 

терористичния акт от „Света Неделя“. Разбира се, че сега не е времето. Миналата година 
Европейският парламент гласува фашизма и комунизма бяха обявени за престъпни режими. 
Знаете ли кои гласуваха против? 

/Обаждане от място/ 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Г-н Градевски без реплики от място. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общ.съветник: 
Само българските социалисти гласуваха против, така че не се притеснявайте колеги 

не очаквайте друго отношение. Така е. Няма плоча, имало е едни доброволно дошли инако 
мислещи. Колко партизани са били там? Те не строиха ли ЖП линия? Нямам спомен. 
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Благодаря. 
 
 Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други желаещи? 
Заповядайте. Не помня вече изказвахте ли се, не се ли изказвахте. 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ - общ.съветник: 
Г-н Костадинов,  аз вече се изказах и казах, че докладната е недобре подготвена. 

Информацията е крайно оскъдна. Поне да бяхте 2-3 исторически факта, за да не се стига до 
такова изказване като на г-н Георгиев. 

Г-н Георгиев Васил Сотиров Демиревски – Жельо е вписан в пантеона на българската 
революция и антифашистката борба. Много сте малък да давате определения кой какъв е 
терорист, какво е правил. Неговият паметник и днеска стои. Дупница се гордее с това. 
Въздържайте се от такива изказвания. Нали предмета беше съвсем друг. Вие търсите 
консенсус в залата, за де се гласува нещо, което да увековечи паметта на онези, които са 
били изтезавани. Защо влизате в излишни конфронтации? Какво ви трябваше? Защо ви е 
това? Защо ви е тази конфронтация? 

/Обаждане от място/ 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Г-н Георгиев без реплики от място. 
 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ - общ.съветник: 
Защо ви е това? Аз пак казвам ако имаше 2-3 исторически факта, да бяхте попитали 

Иван Хаджийски в неговата книга точно в 5 изречения пише нещо но крайно недостатъчно. 
Пак повтарям въпроса дали правите разлика между ТПО или трудово-поправително 
общежитие и концлагер? Ето на този въпрос ми отговорете. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги имате думата. 
Не трябваше да се нагнетява напрежение, но очевидно няма как да не се нагнети. 
Има ли други желаещи за изказване? 
/Обаждане от място/ 
Въпроса е изключително глупав и снижава нивото на ОбС и не мисля да му 

отговарям. Не знам как да му отговора. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
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8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова  въздържал се 
14. Ивайло Валериев Петров   против 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   отсъства 
21. Иван Методиев Танев    въздържал се 
22. Миглена Йорданова Вельова   въздържал се 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски   против 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   20 

 “ПРОТИВ”                          6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        4 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 и т.23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.62, ал.8 от Закона за устройство на 

територията, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  27 

 

1. Общински съвет – Дупница разрешава поставянето на паметна плоча в поземлен 
имот с идентификатор 68789.609.217 по КК на гр.Дупница, одобрена със Заповед №300-5-
56/30.07.2004г.на ИД на АГКК, с площ 4967кв.м., с трайно предназначение на 
имота:Земеделска, начин на трайно ползване: Пасище, публична общинска собственост, в 
знак на почит към репресираните от комунистическия режим. 
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2. Упълномощава Кмета на Община Дупница да предложи на Министерството на 
културата за съгласуване поставяне на паметна плоча в поземлен имот с идентификатор 
68789.609.217 по КК на гр.Дупница, одобрена със Заповед №300-5-56/30.07.2004г.на ИД на 
АГКК, с площ 4967кв.м., с трайно предназначение на имота:Земеделска, начин на трайно 
ползване:Пасище, публична общинска собственост, в знак на почит към репресираните от 
комунистическия режим. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Последна точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – 

Председател на Общински съвет Дупница, относно Избор на одитор – дипломиран експерт-
счетоводител на “Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница.  / 
вх.№ 82/ 29.01.2020 г./ 

/ чете проекта за решение/ 
Няма ли да останете за края на …моля. 
Колеги тази докладна не е гледана в комисии. Има представени оферти в двете 

дружества. Предложена е най-ниската оферта. Не, че има огромен избор от одитори, но 
поради нужда да се приеме своевременно, затова входирахме извънредно докладната. 

Трябва да гласуваме допуск за разглеждане, защото не е гледана в комисии. 
Който е  „за“ докладната да бъде разгледана , моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 

  “ ЗА “        24 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 

Приема се. 
Желае ли някой да се изкаже по темата за одиторите на двете дружества? 
Ако няма пристъпваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е  „за“ така предложения проект за решение , моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 

  “ ЗА “        23 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    1 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 146, ал.1 и сл. от ТЗ, чл.38, ал.1, т.4 от ЗСч, чл.21, ал.1, т.23 

и чл.27, ал.3 от ЗМСМА и чл. 18, ал.1, т. 15 от Наредбата за условията и реда за 

упражняване правата на собственик от Община Дупница върху общинската част от 

капитала на търговските дружества, ОбС – Дупница, като едноличен собственик на 

капитала на “Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и 

„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница, 

прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  28 

 

1.Общински съвет-Дупница избира за одитор – дипломиран експерт-счетоводител на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница - „КЕЙ БИ“ЕООД, с цена на 
услугата 3090 лв.без вкл.ДДС. 

2.Общински съвет-Дупница избира за одитор – дипломиран експерт-счетоводител на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница – 
ЕТ“Топля-Радка Боевска“, с цена на услугата 2500 лв.без вкл.ДДС. 

3.Общински съвет-Дупница възлага на управителя на “Водоснабдяване и канализация 
- Дупница” ЕООД , гр. Дупница и прокуриста на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница да сключат договор за независим финансов 
одит с избрания одитор, в съответствие с разпоредбите на чл.9, ал.3 от Закона за независимия 
финансов одит. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
С това слагаме край на  днешното заседание на ОбС Дупница. 
Следващото заседание на ОбС ще бъде на 7 февруари, следващия петък на който ще 

се гледа бюджета на община Дупница. Моля ви за максимално пълен състав на ОбС. През 
седмицата ще бъдете поканени за разглеждане на бюджета в комисиите. Използвайте случая 
поканете експерти от общината в разл.комисии. всеки съветник може да помоли 
председателя на комисия да изиска съответния експерт, който да бъде поканен. 

Благодаря. 
Приятен ден. 
 

Заседанието бе закрито в  12,00 часа. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 

             /  инж.  Костадин Костадинов / 

                          

ПРОТОКОЛИСТИ:        

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 

 

 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   

 

 


